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Abstract (en)
1. A swivel fitting for all-glass doors with a fitting plate and a gripping plate, in the case of which the fitting plate has an opening having placed
therein a replaceable inner member, said member being screwed in place on the fitting plate and having a female bearing part placed in the plane of
the door, said female bearing part (9 ; 29 ; and 36) being placed right at one end of the inner member (3 ; 28 ; 34) and the holes (11, 12 ; 38, 39) as
used for fixing the inner member (3 ; 28 ; 34) in place being on the front side of the female bearing part (9 ; 29 ; 36), that is to say on the side facing
away from the end of the inner member, characterized in that the opening (7) is formed in the fitting plate (1 ; 30) for the inner member (3 ; 28 ; 34) is
placed so as to be running all along as far as the back edge (K) of the fitting plate (1 ; 30) and of the glass door (22) in the other case, and the end
of the inner member is placed right next to this edge (K).

Abstract (de)
Bei einem Drehbeschlag für einen Glasflügel (22), der aus einer Beschlagplatte (1; 30) und einer mit dieser verschraubbaren Klemmplatte (2; 35)
besteht, weist die Beschlagplatte (1; 30) eine Ausnehmung (7) für ein austauschbares Einsatzstück (3; 28; 34) auf. Die äußerste Lagerausnehmung
(9; 29; 36) ist am Ende des Einsatzstückes (3; 28; 34) angeordnet, und die Bohrungen (1, 12; 38, 39) im Einsatzstück für die Befestigungsschrauben
(13, 14; 40, 41) befinden sich diesseits dieser Lagerausnehmung (9; 29; 36). Das Einsatzstück (3; 28; 34) ist zur Veränderung der Lage der
Drehachse in der Ebene des Glasflügels senkrecht zur Drehachse verschiebbar und kann in zwei verschiedenen Stellungen festgelegt werden.
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